

CONCIERGE

2024年04月期刊
NEWSLETTER OF APRIL 2024



S O F I T E L

澳門十六浦索菲特酒店
MACAU AT PONTE 16

尊敬的客人 DEAR GUESTS

繽紛春日盡在澳門十六浦索菲特酒店！
樂軒華春季新菜、復活節限定下午茶、煥活水療之旅.....
索菲特系列精彩禮遇邀您與摯愛一起盡享法式生活風尚！
Come to Sofitel Macau At Ponte 16 with your beloved ones and to enjoy the memorable moments with our Le Chinois spring dishes, Easter Afternoon Tea, Sofitel Spa Spring Rejuvenation and many more! Come with us and Live the French Way!

禮賓部Concierge Team

Spring

新聞速遞 | NEWS

樂軒華春日美食盛宴 LE CHINOIS SPRING MENU

春意盎然，樂軒華粵菜餐廳新任主廚梁師傅攜八款全新春日美饌，邀您共饗春日盛宴。以餐廳手工自製魚腐入饌【勝瓜竹筴浸魚腐】口感層次豐富，瞬間激活春日味蕾；梁師傅特別呈獻的【老酒鮑魚紅燒肉】更是不能錯過！軟糯甜香超滿足，連醬汁都格外下飯。立即預約，體驗令人蠢蠢欲動的春日美味！

Savor our exquisite spring menu showcasing dishes like Braised Abalone, Baked Fish Head, and Stir-fried Sliced Beef. Discover our special creations: Seafood Organic Cauliflower and Poached Luffa Melon with Fish Cake. And for a truly indulgent experience, don't miss our Braised Pork Belly with Abalone. Reserve your table now and celebrate the season with us!

11AM - 10PM | 酒店十八樓 18/F | +853 8861 1001



雅聚廊大堂吧 | RENDEZVOUS

「悸動」春日下午茶

LA VIE EN ROSE AFTERNOON TEA

雅聚廊大堂吧全新「悸動」春日下午茶，以8款色彩風味各異的甜鹹法式點心，帶來令人春心蕩漾的美味體驗。4款雞尾酒微醺加入下午茶飲品菜單，邀您開啟曼妙春日午後時光！

RendezVous Lobby Bar presents “La Vie en Rose Afternoon Tea” with colourful handcrafted French treats. Indulge in the sweetness of spring and an array of desserts at Sofitel Macau.

Reserve now and have an enjoyable tasting of exquisite and delicious treats over a leisurely afternoon with your besties!

澳門幣 Mop 328++ / 套 set

3PM - 6PM

酒店大堂 Hotel Lobby | +853 8861 7213



雅聚廊大堂吧 | RENDEZVOUS



索菲特水療 | SOFITEL SPA

竹韻之春 SPRING REJUVENATION

在索菲特水療中心與大自然親密接觸，通過60分鐘竹子賦能身體按摩感受天然竹条充滿原始而富有生命力的能量，驅趕身體的疲憊為肌膚注入活力，悅享竹韻之春。

Get in touch with nature at Sofitel Spa! Our Bamboo Energizer Massage will make you feel the raw and vital energy of natural bamboo strips, drive away the body's fatigue and energize the skin, and enjoy the spring rejuvenation.

澳門幣 Mop 888++ / 位 person | 11am - 9pm

酒店 Hotel 6/F | +853 8861 7801



索菲特健身中心 | SOFITEL FITNESS

索菲特健身中心會籍優惠

SOFITEL FITNESS MEMBERSHIP OFFER

一年之計在於春，從現在開始改變自己！

索菲特健身中心初春會籍優惠，邀您一起釋放多巴胺，開啟熱辣滾燙的2024！

Sofitel FITNESS offers you 6-month & 1-year membership at unbeatable price with massive exclusive privileges! Act now, be the best version of yourself!

6個月健身會籍 | 澳門幣 MOP 6600+

12個月健身會籍 | 澳門幣 MOP 10800+

酒店 Hotel 6/F | +853 8861 7410



“菲”凡禮遇春日宴會鉅惠 SPRING BANQUET PROMOTION

BB百日宴及其他活動

- ♥ 訂購3席或以上之宴席，享8折優惠。
- ♥ 享3磅鮮果忌廉蛋糕壹個
- ♥ 每桌獲享紅白葡萄酒各一瓶

BB 100-Day Party & Other Banquet Events

- ♥ Booking of 3 tables or above can enjoy 20% off Discount
- ♥ A complimentary 3-pound fruit cream cake
- ♥ Complimentary bottle of red & white wine (total 2 bottles per table)

婚宴 Wedding

- ♥ 訂購6席或以上之宴席，享85折優惠。
- ♥ Booking of 6 tables or above can enjoy 15% Discount.

+853 8861 7112 or H6480-SL5@Sofitel.com



掃碼關注獲取更多優惠資訊
Follow us for more information



Facebook



Wechat

S O F I T E L

澳門十六浦索菲特酒店
MACAU AT PONTE 16

澳門內港巴素打爾古街
RUA DO VISCONDE PAÇO DE ARCOS, MACAU SAR
電話(TEL). +(853) 8861 0016
WWW.SOFITEL.COM

